
‘Zonder de missie is Ben & Jerry’s een doodgewoon ijsmerk’
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Drie vrienden, een kleine ijswinkel en heel veel ambitie om op een positieve manier zaken te doen. Veertig jaar
na oprichting maakt ijsmerk Ben & Jerry’s zich nog steeds – vaak met een knipoog – sterk voor een
rechtvaardiger wereld. Een gesprek over het bewaken van de sociale missie, risico’s nemen en of je als merk
ooit genoeg impact kunt maken, met de man die in de merknaam de ampersand vertegenwoordigt: Jeff
Furman. 

Reinilde van Ekris
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